
Bijlage 2 Terugkoppeling bespreken GSP en Biodiversiteitsplan met procesgroep Biodiversiteit  

Op dinsdag 25 augustus is het plan van aanpak GSP en Biodiversiteitsplan met de procesgroep 

Biodiversiteit besproken. Hierbij een samenvatting op de uitkomsten.  

De aanwezigen zijn over het algemeen tevreden met het plan van aanpak. Het stuk voldoet niet aan 

de verwachtingen van een aantal aanwezigen. Zij hadden al een ‘stap verder willen zijn’. Het plan van 

aanpak omvat zaken die al bekend zijn bij de procesgroep. Zij missen uitgangspunten/handvaten 

voor het beleid. De procesgroep ziet graag streekgebonden biodiversiteit als uitgangspunt terug (dat 

is verwerkt in het PVA, zie bijlage 1, pagina 9). Naar aanleiding van deze opmerking is er in het PVA 

bij paragraaf 2.2 een alinea toegevoegd, waarin een aantal uitgangspunten naar voren komen. 

Daarnaast komen verdere uitgangspunten tijdens het opstellen van de uitvraag om een externe partij 

in te huren naar voren. Dat is een stap verder. Het is eerst zaak om het financiële gedeelte rond te 

krijgen.   

De vraag om het plan intern te schrijven kwam ter sprake. Dat is geen optie. Er is geen tijd vrij 

gemaakt om zo’n proces te begeleiden en op te stellen. Daarnaast brengt het onderdeel 

biodiversiteit specifieke kennis met zich mee.  

De procesgroep wil graag weten welke activiteiten de gemeente nu reeds uitvoert in het kader van 

de biodiversiteit en waarom. In overleg met betrokken ambtenaren kan er een presentatie gegeven 

worden aan de raad.   

 

 

  


